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A thuismitheoir,
Ta suil agam go raibh seachtain mhaith agat.

Bhi ardthrathnéna ag paisti Rang 6 thios in Ostan Baile an
Réistigh do thrath na gceist ‘Sciath na Scol’ ar an gCéadaoin.

Bhi la den scoth ag an da Rang 5 inné ag Vex Robotics san M.T.U.
Bhain siad an -taitneamh as a bheith ag obair i dteannta
scoileanna eile. Mile buiochas le Muinteoir Aidan agus le
Muinteoir Harry as an obair dhian le cupla mi anuas.

a roinnt bliotzanna eagraithe do na seachtaini atd romhainn
amach. Bhi deis ag cailini Rang 4 camdgaiocht fé dhion a imirt i
mBaile an Easpaig inné a bhuiochas sin le Muinteoiri Aidan agus
Kim.

N3a dearmadaigi go mbeidh cruinniu foirne ar an Luan 270 Eanair.
Ciallaionn sé sin go mbeidh an scoil ag dunadh ag meanlae ar an

A sin.

Mar eolas beidh an scoil ag athoscailt don scoil bhliain 2025-2026
ar an Aoine 294 Lunasa.

Bainaigi taitneamh as an deireadh seachtaine.
Le meas,

Niamh Ni Mhaolain
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| — Dear parent,

2 | hope you had a good week.

Two teams from Rang 6 had a great afternoon in the

_ Rochestown Park Hotel at the 'Sciath na Scol' quiz on

o =

| Wednesday.

Rang 5 had an excellent day yesterday at Vex Robotics in the
M.T.U. They really enjoyed working with other schools. Many

. thanks to Teacher Aidan and Teacher Harry for their hard work
. over the past few months.

Several blitzes have been organized for the next few weeks.
Rang 4 girls had the opportunity to play indoor camogie in
Bishopstown yesterday facilitated by Muinteoir Kim agus
Muinteoir Aidan

Don't forget that there will be a staff meeting on Monday 27th
January. That means the school will close at midday on that

day.

For your information, the school will be reopening for the
school year 2025-2026 on Friday 29th August.

Enjoy the weekend

Niamh Ni Mhaolain



